
 

 

 

Motie “ Fietsdepot in fietskelder!!”  
 

De gemeenteraad in vergadering bijeen op 14 juni (vh17 mei) 2018, 

 

 Overwegende dat, 

 het ophalen van je verwijderde fiets in de Cruquius onnodig veel tijd kost 

 met een ophaaldepot op een locatie dichterbij het station meer fietsen door de eigenaar 

worden opgehaald,  

 met een depot dichtbij in Haarlem, een verwijderde fiets dezelfde dag nog kan worden 

opgehaald, 

 met een depot in de buurt er eventueel langer kan worden gehandhaafd, 

 fietsen die langer dan een paar dagen in het buurtdepot staan alsnog naar een ander 

depot gebracht kunnen worden,  

 op dit moment, vanwege de al aanwezige voorzieningen en kosten, de fietskelder de 

beste optie is om mee aan te vangen, 

 de berekening in het haalbaarheidsonderzoek gebaseerd was op veel meer plekken dan 

benodigd en personeelskosten voor 2 uur langer handhaven hier nu niet van toepassing 

zijn, 

 

Constaterende dat, 

 vorig jaar niet 15% maar 46% van de verwijderde fietsen weer werd opgehaald,  

 er relatief weinig ruimte nodig is om de fietsen tijdelijk op te slaan,  

 

Verzoekt het college,  

 als pilot, voor 1 jaar een tweede fietsdepot in de ondergrondse fietskelder te realiseren, 

 de kosten van deze pilot opnieuw uit te werken, zonder personeelskosten voor 2 uur 

extra handhaving en o.b.v. van 50 stallingsplekken en deze naar de commissie te 

sturen vóór 31 mei 2018, 

 na een half jaar een korte evaluatie naar de raad te sturen, 

 gedurende dat jaar de mogelijkheden te onderzoeken om, met zo laag mogelijke 

kosten, het “tweede depot” te verplaatsen naar het terrein naast het CWI-gebouw aan 

de Jansweg, 

 Paswerkmedewerkers hier weer bij te betrekken. 

 
  
En gaat over tot de orde van de dag. 
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